
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 19. november 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Samrådsspørgsmål F
Ministeren oplyste på samrådet d. 6. oktober 2024, at ministeren blev orienteret første 
gang i marts 2022 om den problematiske økonomistyring med opførelsen af Filmtaget. 
Vil ministeren oplyse, om ministeriet er blevet oplyst herom før da og i bekræftende fald, 
hvor mange gange? Hvorfor er ministeren ikke blevet oplyst om status på projektet og 
den manglende økonomistyring tidligere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA).

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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